
Zápis zastupitelstva 2002-01

Zápis č. 1-2002 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice konaného dne 
30. 12. 2002 v 17.30 hodin v místnosti bývalé pošty v budově OÚ

Přítomno: 14 členů zastupitelstva
Omluveni: 1 člen zastupitelstva (p. Pavel Fizek)
Veřejného zasedání zastupitelstva se zúčastnili 4 občané.
Při zahájení jednání bylo přítomno 13 členů zastupitelstva, v průběhu 
jednání (bod č. 4 – Volba výborů) se dostavil pan Ing. Vlastimil Fojtík.
Zasedání zastupitelstva obce zahájil a řídil starosta obce pan Ing. Miroslav 
Tofel. Uvítal přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 
členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné.
Provedením zápisu byla pověřena pracovnice obce Kateřina Fojtíková.

1. Jednací řád zastupitelstva obce

Všichni členové zastupitelstva obdrželi návrh Jednacího řádu zastupitelstva 
obce, nebyly vzneseny žádné připomínky nebo požadavky na jeho 
doplnění.

16/2002 – Zastupitelstvo obce schválilo Jednací řád zastupitelstva obce.
Hlasování: 13 : 0 : 0.
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

2. Rozpočtové změny za 4. čtvrtletí 2002

Členové zastupitelstva obdrželi návrh na rozpočtové změny za 4. čtvrtletí 
2002.

Dotazy:

 paní Mgr. Jaroslava Minksová – dotaz k neinvestiční dotaci ZŠ na 
učební pomůcky

 Zodpověděla paní Krpcová – účetní – jedná se o převod zbytku 
dotace.

17/2002 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové změny za 4. čtvrtletí 
2002.
Hlasování: 13 : 0 : 0.
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

3. Rozpočtové provizorium pro rok 2003

Rada obce Kozlovice navrhuje rozpočtové provizorium do doby schválení 
rozpočtu obce na rok 2003 ve výši 3 440 000 Kč.
Z této částky bude hrazeno:



 běžný provoz obce (mzdy, odvoz odpadu, pohonné hmoty, energie, 
telefon atd.) 3 300 000 Kč

 splátky úvěru SFŽP 140 000 Kč

18/2002 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové provizorium do doby 
schválení rozpočtu obce na rok 2003 ve výši 3 440 000 Kč.
Hlasování: 13 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

4. Volba výborů zastupitelstva obce

Podle § 117 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů, zastupitelstvo obce zřizuje vždy finanční a kontrolní 
výbor. Předsedou výboru je člen zastupitelstva (pouze u osadního výboru 
toto ustanovení neplatí). Počet členů výboru je vždy lichý.
Pan starosta požádal členy zastupitelstva o podání návrhů na složení 
finančního a kontrolního výboru (výbory musí být minimálně tříčlenné).

Finanční výbor:

Paní Mgr. Hana Ulčáková navrhla na funkci předsedy finančního výboru 
paní Mgr. Jaroslavu Minksovou. Žádný jiný návrh nebyl podán.

19/2002 – Zastupitelstvo obce zvolilo předsedou finančního výboru paní 
Mgr. Jaroslavu Minksovou.
Hlasování: 12 : 0 : 1
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

Návrhy na další členy výboru:
Pan Mgr. Štěpán Pustka navrhl za členy výboru pana Ing. Miroslava Krpce 
a pana Ing. Petra Pindela.
Pan starosta vznesl dotaz, zda bylo s výše jmenovanými projednáno.

Pan Tomáš Machálek je toho názoru, že by se měla vyjádřit předsedkyně 
výboru paní Mgr. Jaroslava Minksová, zda je ochotna se jmenovanými 
spolupracovat. Paní Mgr. Minksová sdělila, že jmenované blíže nezná, 
nemá nic proti tomu, aby s nimi spolupracovala.

Výsledky hlasování:
- Ing. Miroslav Krpec - 13 : 0 : 0
- Ing. Petr Pindel - 13 : 0 : 0

20/2002 – Zastupitelstvo obce zvolilo dalšími členy finančního výboru 
pana Ing. Miroslava Krpce a pana Ing. Petra Pindela. Hlasování je uvedeno 
u jednotlivých kandidátů.
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

Kontrolní výbor:

Pan Mgr. Štěpán Pustka navrhl na funkci předsedy kontrolního výboru 
pana Ing. Milana Hanzelku.



Návrhy na další členy výboru:
Pan Petr Chýlek navrhl za člena kontrolního výboru pana Ing. Vlastimila 
Fojtíka.
Pan Tomáš Machálek navrhl za člena kontrolního výboru pana Petra 
Holuba ml.
Pan Pavel Strakoš navrhl za člena kontrolního výboru pana Ing. Radima 
Krpce.
Pan Libor Král navrhl za člena kontrolního výboru pana Petra Chýlka.

Členové zastupitelstva museli nejdříve rozhodnout, kolik členů bude mít 
kontrolní výbor (3 nebo 5 členů).
Pan Tomáš Machálek a pan Petr Tichavský navrhli pětičlenný kontrolní 
výbor.
Pan Ing. Milan Hanzelka navrhl tříčlenný kontrolní výbor.

21/2002 – Zastupitelstvo obce schválilo tříčlenný kontrolní výbor.
Hlasování: 10 : 0 : 3
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

Na funkci předsedy kontrolního výboru byl návržen pan Ing. Milan 
Hanzelka, pan starosta nechal hlasovat.

22/2002 – Zastupitelstvo obce zvolilo předsedou kontrolního výboru 
pana Ing. Milana Hanzelku.
Hlasování: 12 : 0 : 1
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

Na funkci člena výboru byly podány 4 návrhy. Pan starosta nechal 
hlasovat podle abecedního pořadí kandidátů:
- Ing. Vlastimil Fojtík - hlasování 6 : 0 :7
- Petr Holub mladší - hlasování 0 : 0 : 13
- Petr Chýlek - hlasování 12 : 0 : 1
- Ing. Radim Krpec - hlasování 12 : 0 : 1

23/2002 – Zastupitelstvo obce zvolilo dalšími členy kontrolního výboru 
pana Petra Chýlka a pana Ing. Radima Krpce.
Výsledek hlasování je uveden u jednotlivých kandidátů.
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

Pan starosta informoval členy zastupitelstva o možnosti o zřízení osadního 
výboru místní části Měrkovic.
Pan starosta doporučuje zřízení osadního výboru. Navrhuje upořádat 
veřejné jednání s občany Měrkovic, kteří by si navrhli členy výboru.

Pan Stanislav Pustka navrhuje, aby zastupitelstvo obce vzalo požadavek 
občanů Měrkovic na vědomí, na příští zasedání zastupitelstva přizvat 
určené zástupce .

Pan Tomáš Machálek navrhuje svolat jednání zastupitelstva do Měrkovic 
nebo uspořádat v pohostinství Ve dvoře besedu.

Pan Ing. Milan Hanzelka souhlasí s návrhem pana Stanislava Pustky –
požadavek občanů Měrkovic vzít na vědomí, svolat jednání.

Pan Pavel Strakoš doporučuje konání veřejné schůze s občany Měrkovic, 
mnozí občané ani nevědí, že je podle zákona možné zřídit osadní výbor.



V průběhu projednávání této záležitosti se dostavil další člen 
zastupitelstva pan Ing. Vlastimil Fojtík.

24/2002 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí požadavek občanů místní 
části Měrkovice a doporučuje zřízení osadního výboru.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

5. Odměny neuvolněným členům zastupitelstva

Podle nařízení vlády č. 358/2000 Sb. je možno poskytnout neuvolněným 
členům zastupitelstva odměny v následující výši:

 za výkon funkce člena rady, předsedy výboru nebo předsedy komise 
ve výši 1 010 Kč měsíčně

 za výkon funkce člena zastupitelstva ve výši 340 Kč měsíčně. Pokud 
člen zastupitelstva vykonává více funkcí, je možno odměny sčítat.

25/2002 – Zastupitelstvo obce schvaluje odměny neuvolněným členům 
zastupitelstva ve výši:

 1 010 Kč měsíčně za výkon funkce člena rady, předsedy výboru 
nebo předsedy komise.
Odměna členům rady bude vyplácena od 1. 12. 2002, předsedům 
výborů a předsedům komisí od 1. 1. 2003.

 340 Kč měsíčně za výkon funkce člena zastupitelstva obce
Odměna bude vyplácena od 1. 1. 2003.

V případě vykonávání více funkcí budou odměny sčítány.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

6. Dotace ČSAD

Firma ČSAD Frýdek-Místek předložila vyhodnocení výsledků ostatní 
dopravní obslužnosti měst a obcí okresu Frýdek-Místek za rok 2002 a 
návrh smlouvy na financování ostatní dopravní obslužnosti v roce 2003. 
Podle této smlouvy by měla obec Kozlovice poskytnout dotaci na částečné 
pokrytí ztrát při zajišťování dopravní oblužnosti ve výši 126 000 Kč (jedná 
se o linku 860 301 Kozlovice – Frýdek-Místek – o sobotách, nedělích a 
svátcích). Obec by měla hradit 45 % z celkové ztráty na této lince Pokud 
obec neposkytne požadovanou dotaci, může se stát, že ČSAD zruší 
některé zastávky v obci.

Pan Mgr. Štěpán Pustka navrhuje uhradit částku na 1. čtvrtletí a vstoupit 
v jednání s ČSAD společně s obcí Palkovice.

26/2002 – Zastupitelstvo obce schvaluje úhradu pouze části dotace na 1. 
čtvrtletí 2003 ve výši 31 500 Kč na částečné pokrytí ztrát při zajišťování 
dopravní obslužnosti ČSAD Frýdek-Místek na lince 860 301 o sobotách, 
nedělích a svátcích Zároveň ukládá starostovi prozatím nepodepisovat 
předložený návrh smlouvy a vstoupit v jednání s ČSAD společně se 
starostou obce Palkovice.



Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

7. Různé

pan starosta :

Ze zákona č. 274/2001 Sb., o vodovodech a kanalizacích, vyplývá pro 
obec řada povinností – např. geometrické zaměření vodovodního řádu, 
požádat o oprávnění k provozování - určení osoby, která splňuje 
požadovanou kvalifikaci, hradit poplatek za odběr podzemní vody atd.
Předložil zastupitelstvu návrh na zřízení pracovní komise, která by po 
prošetření stanovila další postup v provozování veřejného vodovodu 
(komise by měla být tříčlenná):

 zda vlastníkem i provozovatelem veřejného vodovodu bude nadále 
obec Kozlovice

 zda obec zůstane vlastníkem, provozovatelem bude na základě 
nájemní smlouvy SmVaK

 zda obec převede vodovodní řád do majetku SmVaK.

Do pracovní komise navrhuje pana Tomáše Machálka a pana Ing. 
Vlastimila Fojtíka.

Dotazy:

- Ing. Fojtík – kolik stojí skutečně voda?
- kolik obcí ještě provozuje vodovod?

Odpověděl pan starosta:
- prozatím nejsou vyčísleny náklady na provoz vodovodu
- většina obcí již vodovod neprovozuje.

Jako třetí člen pracovní komise byl navržen místostarosta obce pan Lumír 
Červenka.

27/2002 – Zastupitelstvo obce zvolilo pracovní komisi pro prošetření 
stavu na úseku veřejného vodovodu (podle zákona č. 274/2001 Sb., o 
vodovodech a kanalizacích) ve složení: pan Ing. Vlastimil Fojtík, pan 
Tomáš Machálek, pan Lumír Červenka. Zároveň ukládá této komisi na 
příštím zasedání zastupitelstva (do 3 měsíců) podat dílčí zprávu.
Hlasování: 14 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 14 členů zastupitelstva.

- pan Břetislav Tobola – z řad občanů
Je ochoten poskytnout informace a pomoc při zaměřování vodovodního 
řádu.

- pan Stanislav Pustka:
Požádal o informaci - návrh na složení komisí rady.



S návrhem seznámil pan starosta a vyzval předsedy o doplnění dalších 
členů komisí:

 stavební komise – předseda pan St. Pustka, členové pan Frant. 
Pustka, pan R. Pustka, paní K. Fojtíková a další dle návrhu 
předsedy.

 informační komise – předseda pan L. Král, místopředseda pan T. 
Machálek – navrhnou další členy komise.

 kulturní a sportovní komise – předseda pan P. Strakoš, 
místopředseda pan P. Fizek – navrhnou další členy komise.

 občanská komise – předseda pan Ing. Vlast. Fojtík, členové paní M. 
Hlisnikovská a další dle návrhu předsedy.

 zdravotní a sociální komise – předseda pan P. Zeman, členové paní 
M. Hlisnikovská, MUDr. Zemanová, MUDr. Machalová, pan M. 
Doležal a další dle návrhu předsedy.

 komise pro rozvoj a plánování – předseda pan Ing. arch. V. Cviček –
členové dle jeho návrhu.

pan Libor Král:

Činnost informační komise bude zaměřena na vydávání obecního 
Zpravodaje a aktualizaci internetových stránek obce. Byla zaregistrována 
doména 2. řádu s názvem www.kozlovice.cz.
Za zřízení stávajících internetových stránek obce patří poděkování panu 
Ing. Stanislavu Zemanovi.

- pan Tomáš Machálek:
Bude zodpovídat za vydávání obecního Zpravodaje, chce při práci využít 
zkušeností lidí, kteří v této oblasti dosud pracovali. Prostřednictvím 
školské a kulturní komise chce oslovit zájmová sdružení v obci ve věci 
příspěvků do Zpravodaje.

- pan Petr Holub st. – z řad občanů:
Navázal na problém zásobování pitnou vodou z veřejného vodovodu. 
Navrhuje, aby vodovod zůstal nadále v majetku i správě obce.

Ke složení komisí rady dodává, že je lepší pětičlenná komise.

Popřál novým členům zastupitelstva štěstí, zdraví a úspěchů v novém 
roce.

Pan Petr Chýlek přednesl rekapitulaci usnesení z dnešního jednání 
zastupitelstva.

Zasedání zastupitelstva ukončil v 19.00 hodin pan starosta. Poděkoval za 
účast a pozval k novoročnímu výstupu na Kubánkov v Palkovicích.

Podpis starosty: Ing. Miroslav Tofel
Podpisy ověřovatelů: Mgr. Hana Ulčáková, Ing. arch. Václav Cviček
Zapsala: Fojtíková




